
 

 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Groningen 
 
Betreft: schriftelijke vragen ex art. 41 RvO gemeenteraad inzake ontwikkeling 
kermisexploitantenterrein Helperwestsingel 
 
Groningen,18 juni 2014 
 
Geacht College, 
 
Al jaren loopt er een discussie over de bestemming van het kermisexploitantenterrein aan de 
Helperwestsingel. Er zijn al tal van plannen voorbij gekomen (revitalisatie van het terrein, 
verplaatsing met vervangende woningbouw aan de andere kant van de weg enz.), maar omdat die 
plannen geen definitieve status kregen, gebeurde er niks aan de tanende kwaliteit van het 
kermisexploitantenterrein.  
Jaren geleden werd er al melding gemaakt van verloedering, slechte bestrating, een slecht 
werkend riool, verzakkingen enz. Hier en daar werden wat kleine verbeteringen aangebracht en 
werd er opkomend groen in de bestrating verwijderd, maar structureel gebeurde er niks. Er zou 
immers gebouwd gaan worden en dan moest alles toch opnieuw aangelegd worden.  
 
In een brief aan de raad kondigt het college nu aan dat het project Helperwestsingel fase 2 geen 
doorgang kan vinden. Het project wordt minimaal 5 jaar opgeschort.  
In de brief wordt met name ingegaan op de sloop van een van de Finse scholen. Zijdelings en zeer 
summier wordt in de brief ook nog ingegaan op de positie van het kermisexploitantenterrein, maar 
de positie daarvan wordt niet helder.  
 
De VVD- fractie zet zich al jaren in voor de positie van het kermisexploitantenterrein. Wij voerden 
meerdere gesprekken met de bewoners, hadden daarover contacten met de respectievelijke 
wethouders en brachten de positie van het kermisexploitantenterrein regelmatig onder de 
aandacht in de commissie- en raadsvergaderingen. Nu het college aankondigt dat het project geen 
doorgang kan vinden en minstens 5 jaar wordt opgeschort, heeft de VVD- fractie de volgende 
vragen. 
 
 
1. Na minstens 8 jaar plannenmakerij en het zeer minimaal uitvoeren van onderhoud aan het 

terrein, lijken de bewoners van het kermisexploitantenterrein weer terug bij af. Wat gaat het 
college doen om deze burgers van de Stad perspectief te geven op een kwalitatief goede 
woon- en leefomgeving? 

2. Het niveau van de basisvoorzieningen op het kermisexploitantenterrein is onder de maat. Het 
riool is verzakt, functioneert bij hevige regenval slecht en kan het aanbod dan niet aan. De 
kwaliteit van de lokatie (bijvoorbeeld de bestrating) is slecht. Wat gaat het college hier op korte 
termijn aan doen? Welk perspectief geeft het college deze Stadjers op het op peil brengen van 
de kwaliteit van deze basisvoorzieningen?  

3. Bent u het met ons eens dat alle burgers van de Stad recht hebben op een vergelijkbaar 
kwaliteitsniveau waar het gaat om basisvoorzieningen als bestrating, riool, straatverlichting 
enz.? 

4. Bent u het met ons eens dat deze burgers wel erg hard getroffen worden door het niet 
doorgaan van de plannen? 

5. Bent u het met ons eens dat er nu snel extra aandacht moet komen voor hun positie en de 
positie van het kermisexploitantenterrein? 
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